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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 20 juli 2016. 

 

Aanwezig: 

De heer A.G.M. van de Wijdeven   voorzitter 

De heer A.P.H. van der Aa   lid 

De heer F.M.J. Biemans   lid 

De heer J.J.M. Brouwers   plv. lid 

De heer W.G.M. van Dijk   lid 

De heer J.P.H. Gruijters   plv. lid 

De heer J.B.J.A.M. Hendriks   lid 

De heer A.D.H. van Hoof   lid 

 

De heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder 

De heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

Mevrouw G.T. Buter   wethouder 

De heer F.L.J. van der Meijden   burgemeester 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier 

 

Afwezig:  

De heer F.S.M. van Lierop   lid 

De heer M.F.P.A. Junggeburth   lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. De heer Junggeburth wordt 

vervangen door de heer Gruijters en de heer Van Lierop door de heer J. Brouwers.  

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform de concept agenda vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 22 juni 2016. 

De besluitenlijst wordt conform het concept vastgesteld. 

Diverse commissieleden verzoeken om de toezeggingenlijst voortaan eerder bij de stukken te 

plaatsen. 

De heer Van der Aa is van mening dat de toezegging over de uitbreiding van de fietsenstallingen 

aan de N615 nog niet kan worden afgevoerd. Verder mist hij de link en het overzicht die zouden 

worden doorgestuurd over de aanleg van glasvezel in het buitengebied. 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat de uitbreiding van de fietsenstalling aan de Irisstraat is 

gerealiseerd. De uitbreiding van andere fietsenstallingen langs de N615 is echter nog in onderzoek 

en kan dus niet afgevoerd worden omdat dit nog actueel is. De link en het adressenoverzicht 

zullen alsnog aan de commissie worden toegezonden. 

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Ten aanzien van de raadsinformatiebrief over het vervolgadvies werkplaats wonen vraagt de heer 

Gruijters hoe de besluitvorming is verlopen en of de regionale urgentieregeling hierin 

meegenomen wordt. 
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De heer Van Dijk vraagt om een verduidelijking van de cijfers van de grondverkopen omdat niet 

alle verkochte woningen van de gemeente zijn. Ook merkt hij op dat er verschillen bestaan tussen 

de m2 prijs van de verkochte percelen. 

Wethouder Van Zeeland geeft een korte toelichting op het verloop van de besluitvorming in de 

werkplaats wonen op 21 juni jongstleden. Hij zal de commissie schriftelijk informeren over de 

reactie van het college over de regionale urgentieregeling. 

Wethouder Meulensteen geeft een korte toelichting op de cijfers van de grondverkopen die 

volgens hem kloppen. Ten aanzien van de verschillen in de m2 prijs merkt hij op dat dit te maken 

heeft met reststroken die op enig moment in de verkoop worden betrokken. 

 

5. Vaststelling van een aangepast bestemmingsplan Kom Lieshout met betrekking tot 

het perceel De Stater 18 te Lieshout. 

Naar aanleiding van daartoe gestelde vragen geeft wethouder Van Zeeland een korte toelichting 

op het proces. Hij merkt op dat er geen proceskosten verhaald kunnen worden. De aanpassing 

van het bestemmingsplan heeft verder geen  consequenties voor de gemeente met betrekking tot 

de verschillende bedrijventerreinen. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

6. Locatiestudie woningbouw Aarle-Rixtel. 

Wethouder Van Zeeland merkt vooraf op dat er binnen het college een tijdelijke herverdeling van 

taken is afgesproken. Dit vanwege de zwaarte van zijn portefeuille op dit moment. Eén van de 

afspraken als gevolg van deze herverdeling is dat wethouder Buter de locatiestudie woningbouw 

Aarle-Rixtel onder haar hoede heeft genomen. 

De heer Van Wetten van de gemeentelijke organisatie geeft vervolgens door middel van een 

prestentatie een uitvoerige toelichting op de locatiestudie. Hij wijst erop dat het voor een aantal 

onderzochte locaties lastig zal zijn om tot planontwikkeling te komen vanwege de bestaande 

waarden en functies die gelden voor die locaties en de provinciale regelgeving die van toepassing 

is.  

De commissie is in zijn algemeenheid tevreden over de locatiestudie. Er wordt vervolgens een 

aantal verhelderende vragen gesteld. Opgemerkt wordt dat de 22 woningen in Het Klavier in de 

huidige vorm niet betaalbaar zijn voor de jeugd.  

Wethouder Buter benadrukt dat het college zich ervan bewust is dat er betaalbare woningen 

gebouwd moeten worden. Met woningcorporatie Bergopwaarts wordt overleg gevoerd om de 

bouwmogelijkheden in Het Klavier vlot te trekken. De schoolwoningen en de 22 woningen in Het 

Klavier vallen niet onder de 70 nog te bouwen woningen in Aarle-Rixtel. 

Vanuit de commissie wordt ervoor gepleit om naast de twee locaties voor de korte termijn ook 

diverse andere locaties al vast nader te onderzoeken en zo mogelijk al in procedure te brengen. 

Er wordt met name aandacht gevraagd voor de locaties aan de Jan van Rixtelstraat, de 

Buizerdstraat en Hoog Strijp. 

De voorzitter dankt de heer Van Wetten voor de heldere presentatie en merkt op dat de 

presentatie beschikbaar zal worden gesteld aan de commissieleden. 

 

7. Stand van zaken bouwplannen. 

Wethouder Van Zeeland geeft een korte toelichting op de laatste stand van zaken. Hier worden 

verder geen vragen over gesteld. 
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8. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant. 

Wethouder Van Zeeland geeft een toelichting op de laatste ontwikkelingen rondom de aanpak van 

de N615. De provincie wil dit in 2017 oppakken, waarbij tevens bekeken wordt in hoeverre 

maatregelen in het kader van de bereikbaarheidsagenda hierin meegenomen kunnen worden.  

De heer Van der Aa vraagt aandacht voor een snelfiets verbinding van Gemert naar Eindhoven. 

Verder vraagt hij of het onderzoek over een eventuele verbreding van de N279 medio 2017 

gereed zal zijn. 

De heer J. Brouwers kiest voor een realistische insteek. Hij is blij met de ontwikkelingen rondom 

de N615 maar daardoor is het des te belangrijker dat er een goede koppeling wordt gemaakt 

tussen de wensen die er leven, de financiële mogelijkheden en de planning van de 

werkzaamheden. Hij pleit daarom voor een heldere presentatie in de volgende 

commissievergadering waarin alles nog eens goed op een rijtje wordt gezet zodat er een 

afgewogen visie over het bereikbaarheidsakkoord geformuleerd kan worden. 

Zijn oproep wordt door meerdere commissieleden ondersteund.  

De heer Biemans pleit nogmaals voor een onderzoek naar de aanleg van een tunnel bij de Beekse 

brug.  

Wethouder Van Zeeland zegt toe om zo mogelijk in september een overzicht van mogelijke 

maatregelen voor Laarbeek te presenteren. Zo nodig zal hiervoor een aparte 

commissievergadering worden belegd. De opmerking over de aanleg van een snel fietspad neemt 

hij mee. Het onderzoek naar de verdubbeling van N279 is in het 1e kwartaal van 2017 klaar. In 

de regio bestaat een voorkeur voor 2 x 2 rijstroken maar afgesproken is dat uitgegaan wordt van 

feiten en niet van emotie. 

 

9. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Naar aanleiding van een daartoe gestelde vraag herhaalt wethouder Van Zeeland dat het nieuwe 

ondernemingsplan van Blink aan de commissie zal worden voorgelegd alvorens het door het 

Algemeen Bestuur van Blink wordt behandeld. 

 

10. Rondvraag. 

De heer Hendriks informeert waar het plan van aanpak blijft voor wat betreft de sanering van 

asbest in gemeentelijke gebouwen.  

De heer Van Dijk verzoekt het college om met het oog op de plannen voor de uitbreiding van een 

geitenhouderij in Gemert-Bakel, te pleiten voor een GGD onderzoek bij het gemeentebestuur van 

Gemert-Bakel. 

De heer Gruijters wil weten waarom er nog geen actie is ondernomen naar aanleiding van de 

wateroverlast op het plein De Vinken in Aarle-Rixtel. Verder vraagt hij of de gemeente 

beleidsregels kent met betrekking tot het aanschrijven van eigenaren van slecht onderhouden 

gebouwen. Tot slot wil hij weten of het mogelijk is om met de woningcorporatie afspraken te 

maken over het aankopen van woningen die bij wijze van executie worden verkocht om zodoende 

een toenemende druk op de huurwoningvoorraad te voorkomen. 

De heer Van der Aa informeert of er net als in Veghel, plannen zijn voor het uitdiepen van het 

kanaal. Verder vraagt hij aandacht voor de onduidelijkheid over de parkeermogelijkheden op 

industrieterrein De Stater in Lieshout. 
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De heer Van Hoof vraagt of er richtlijnen zijn voor het bijhouden van openbaar groen door 

inwoners. Verder wil hij geïnformeerd worden over de verkoop van reststroken grond en de 

handhaving van de overlast van hondenpoep.  

Wethouder Buter stelt dat de sanering van open asbest uit de 4 gemeentelijke gebouwen waar dit 

voorkomt, voor de wettelijke termijn van 2024 uitgevoerd zal zijn. Hier is geen afzonderlijk plan 

van aanpak voor gemaakt. Bij de overige gemeentelijke gebouwen waar asbest in is verwerkt, zal 

bij een eventuele verbouw worden gesaneerd. 

Wethouder Meulensteen merkt ten aanzien van de parkeermogelijkheden aan De Stater op dat 

deze taak wordt overgedragen aan parkmanagement. Tot die tijd zal er indien nodig 

gecontroleerd worden. Ten aanzien van het onderhouden van openbaar groen door inwoners 

merkt hij op dat hierover afspraken worden gemaakt. Wanneer men zich hier niet aan houdt 

wordt ter plaatse gras ingezaaid. Wat betreft de verkoop van reststroken grond merkt hij op dat 

deze activiteit is uitbesteed aan een externe partij. De duur van het verkoopproces kan verschillen 

als gevolg van de onderhandelingen en de eventuele bijzonderheden die voor het desbetreffende 

stuk grond gelden. De handhaving van overlast door hondenpoep heeft de aandacht van de 

BOA’s, maar daarnaast is het een zaak van ons allen om hondeneigenaren hierop aan te spreken. 

De burgemeester merkt op dat handhaving van regels de aandacht heeft. Het is echter niet 

mogelijk om alles tegelijk aan te pakken. Getracht wordt hier zo goed mogelijk een balans in te 

vinden.   

Wethouder Van Zeeland geeft aan dat er ten aanzien van de plannen voor een uitbreiding van een 

geitenhouderij overleg plaatsvindt met de gemeenten Gemert-Bakel en Helmond. Dit heeft de 

aandacht. Het project ‘nul op de meter’ bij koopwoningen zal na de zomervakantie opgepakt 

worden samen met particulieren en bedrijven uit Laarbeek. Ten aanzien van de wateroverlast aan 

De Vinken in Aarle-Rixtel merkt hij op dat de riolering aan een kant al is vervangen. De andere 

kant moet nog vervangen worden maar vraagt om een gescheiden rioolstelsel. De planning 

voorziet nog niet hierin. De situatie wordt jaarlijks gemonitord en indien nodig wordt meteen actie 

ondernomen. De suggestie van de heer Gruijters over het aankopen van woningen die bij wijze 

van executie worden verkocht zal hij bespreken met de woningcorporatie. De uitdieping van het 

kanaal wordt door de gemeente Veghel zelf gedaan. Bij Rijkswaterstaat bestaan geen plannen om 

andere delen van het kanaal, zoals in Laarbeek, uit te diepen. Er is geen actief handhavingsbeleid 

ten aanzien woningen die er verwaarloosd uitzien. Naar aanleiding van meldingen wordt er 

gecontroleerd en indien nodig aangeschreven. 

 

11. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.  

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 28 september 2016. 

 

De griffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 

 


